قصة 50 عاما من النجاح. 
وكانت البداية في عام 1955 عندما قرر الشباب المبدع لصياغة الذهب بيديه في بلدة صغيرة في مصنع شركة sagha ، والذهب السوق القديم في قلب القاهرة ، مصر. 
تدريجيا ، مع تجربة الأب والخبرة من ابنائه ، ومصنع صغير تصبح واحدة من أكبر المصانع في تي المتخصصة في مجال صناعة عبده من التصاميم الأولى من الماس والمجوهرات الذهبية. 
يتم عرض تصاميم المجوهرات الأكثر أناقة في صالة العرض الخاصة بهم الفاخرة. 
ومهد التجربة المجوهرات بطرس لأكثر من 50 عاما في الأعمال المجوهرات المسار لنجاحها ، ليس فقط في السوق المصرية المحلية ، ولكن أيضا في السوق الدولية. هم أول العارضين المصرية المشاركة في المعرض الأكبر في العالم للمجوهرات والساعات ، ومعرض هونغ كونغ ، منذ أيلول / سبتمبر 2004. 
إنه لأمر مدهش كيف يمكن للأيدي تصميم ونحت والحرفية إرثا للأجيال القادمة. 
الخدمة والإصلاح 
من نحن | المتجر السياسات 
نحن نقدم خدمة كاملة المجوهرات إصلاح ، في المبنى. سوف لا تترك عملك المخزن. من حلقات تغيير حجم أو إصلاح كسر سلاسل لخلق القطع الأصلية كليا من المجوهرات ، المجوهرات لدينا هي قادرة تماما على كل ما قد تكون احتياجاتك 
من بين العديد من الخدمات التي نقدمها هي : 
• التقييمات 
• مخصص تصميم من الصورة من خلال نحت الشمع إلى المنتج النهائي 
• مبيعات الماس في الجملة لتسعير العامة 
• ضبط الماس 
• الحفر 
• تقييم الخبراء عن طريق التعيين أثناء مشاهدة 
 • الذهب والفضة والصب لقطعة واحدة أو 100 
• إصلاح مجوهرات في مقر 
• إعادة القطع 
• ريسترينغينغ 
• الذهب والروديوم تصفيح 
• تلميع الحجر 
• إصلاح ووتش ، والبطاريات 
سياسة المبيعات 
إن جميع ما عدا مبيعات أمر خاص وبيع البضائع الخاصة مع سياسة رد 14 يوما. 
سياسة الإصلاح 
تتم جميع الإصلاحات المجوهرات مع ضمان 6 أشهر لاتقان والمواد التي يجب الاستمرار على تلقي لضمان الخاص بك. 
   
إذا لم تكن راضيا عن أي أعمال الترميم يرجى أخذ الوقت لمناقشة استياء معنا. لقد تم بناء سمعتنا على النوعية الجيدة والقيمة والخدمة. 
سياسة المبيعات 
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بطرس فاروق ابراهيم 
المركز الرئيسي : 
15 شارع قنا ، مصر الجديدة ، القاهرة ، مصر. 
الهاتف : +2 02 2454 16 18 فاكس 2 02 2454 16 12 
فاروق إبراهيم بطرس مجوهرات : 
4 شارع بغداد ، الكربة ، مصر الجديدة ، القاهرة .
هاتف 2 02 69 83 000 




A story of 50 years of success.  
The beginning was in 1955 when the young innovator decided to craft gold with his own hands in his small factory in El sagha , the Old Gold Market in the heart of Cairo , Egypt .  
Gradually, with the experience of the father and the expertise of his sons , the small factory become one of the largest factories in Egyp t specialized in manufacturing the first designs of diamond and gold jewellery .  
The most elegant jewellery designs are displayed in their luxurious showroom.  
The Botros jewellery experience for over 50 years in the jewellery Business paved the path for their success not only in the local Egyptian market but also in the international market. They are the first Egyptian exhibitors participating in the world's biggest fair for jewellery & watches, the Hong Kong Fair , since September 2004.  
It's amazing how hands can design, carve and craft a legacy for generations to come.  
Service and Repair  
About Us | Store Policies  
We provide full service jewelry repair-on the premises. Your work will not leave the store. From resizing rings or repairing broken chains to creating wholly original pieces of jewelry, our jewelers are fully capable of whatever your needs might be  
Among our many services are:  
•Appraisals 
•Custom design from the picture through carved wax to the finished product 
•Diamond sales at wholesale to the public pricing 
•Diamond settings 
•Engraving 
•Expert appraisal by appointment while you watch 
 •Gold and silver casting for one piece or one hundred 
•Jewelry repairs on the premises 
•Re-cutting 
•Restringing 
•Rhodium and gold plating 
•Stone polishing 
•Watch repair, batteries  
Sales policy 
All sales except special order and special sale merchandises are made with 14 day refund policy.  
Repair Policy  
All jewellery repairs are done with a 6 month guarantee for workmanship and materials you must hold the receipt for your guarantee.  
  
If you are not satisfied with any repair work please take the time to discuss your displeasure with us. Our reputation has been built on good quality, value and service.  
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Farouk Ibrahim Botros 
Diamond Show Room & Head Office:  
15 Kena St. , Heliopolis, Cairo , Egypt .  
Tel +2 02 2454 16 18  Fax +2 02 2454 16 12   
Farouk Ibrahim Botros Jewellery: 
4 Baghdad St. , El Korba, Heliopolis, Cairo , Egypt 
Tel +2 02 69 000 83    
Farouk Ibrahim Botros Jewellery:  
16 El makasis st.,El saghaa, Cairo , Egypt . 
tel +2 02 5923058 / 5915179   
Farouk Ibrahim Botros Jewellery: 
70 El Moez Ledin Allah El Fatemey St. El Saghaa,
Cairo, Egypt  
Tel +2 02 5906164  

